

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

COT/W/41/Add.1
4 December 1964

Special Distribution

DRAFT REPORT OF THE COTTON

PART II

Addendum

Redraft of paragraph 12 proposed by the United Kingdom.

Attention was drawn to the difficulties which some participating countries stated arose from the criteria of market disruption in Annex C. These countries felt that these criteria should be examined and agreement reached on broad guide-lines to avoid these difficulties. The Committee agreed that before there was question of referring this matter to the CONTRACTING PARTIES, the correct procedure would be for the Committee to discuss the matter under Article 8(b) of the Arrangement. It was suggested that participating countries should put forward any proposals they had regarding the modification of the criteria in Annex C and these proposals could be examined in the course of the major review in 1965.

PROJET DE RAPPORT DU COMITE DES TEXTILES DE COTON

PARTIE II

Addendum

Nouvelle version du paragraphe 12 proposée par le Royaume-Uni.

L'attention du Comité a été appelée sur les difficultés que soulèvent, selon les déclarations de certains pays participants, les critères concernant la désorganisation des marchés qui sont énoncés dans l'Annexe C. Ces pays estimaient qu'il y aurait lieu d'examiner lesdits critères et d'arriver à un accord sur quelques grands principes directeurs afin d'écartier ces difficultés. Le Comité est convenu qu'avant d'examiner s'il y a lieu de saisir les PARTIES CONTRACTANTES de la question, il serait de bonne règle qu'il en discute conformément aux dispositions de l'article 8 b) de l'Accord. Il a été suggéré que les pays participants présentent leurs propositions quant à la modification des critères énoncés dans l'Annexe C et que ces propositions soient discutées lors de l'examen approfondi qui aura lieu en 1965.

